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Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkarlc6w Osiedla
Kazimierza Wielkiego o wlaSciwe wytyczenie biegu ulicy Jazowskiej u
zbiegu z ulic4 Rybnick4. Wjazd i rvyjazd w ulica Jazowsk4 od ulicy
Rybnickiej jest dla mieszkaricriw problematyczny. Bieg drogi nie jest
zgodny z rozstawionymi slupami energetycznymi i latarniami. Wydaje sig
byd rvydeptanq i wyjendLon4 drog4 przez mieszkaric6w i nie zgodnym z
wlaSciwym biegiem na mapie. Dodatkowe utrudnienia stanowi teren
poroSnigty drzewami i samosiejkami utrudniajqcy widocznoSd dla piesrych
i kierowc6w..

Apelujg do Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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